
 
 

 

Generalforsamling i Hovedstadens Jernbane-Idræt 2024. 
 

onsdag den 14. februar 2024. 
 

Kl. 18:00 i foreningens lokaler på ”Gl. Ellebjerg St.”. 
 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent. 
 

2. Valg af sekretær. 
 

3. Protokol. 
 

4. Beretning. 
 

5. Regnskab 2023. 
 

6. Indkomne forslag. 
 

7. Budget. (Herunder fastsættelse af næste års kontingent) 
 

8. Valg:  

a: Valg af kasserer for 2 år.                               (Willie Nordahl, modtager genvalg) 

b: Valg af 1 bestyrelsesmedlem for 2 år.        (John L. Nielsen, modtager genvalg) 

c: Valg af 1 bestyrelsesmedlem for 2 år.         (Claus Farver, modtager genvalg) 

d: Valg af 2 bestyrelsessuppleanter for 1 år.  (1: Lars P. Sørensen – 2: Kent Böye)      

e: Valg af 1 revisor for 2 år.                               (Finn E. Hansen, modtager genvalg) 

f: Valg af 1 revisorsuppleant for 2 år.                     (Kim Møller) 
 

9. Fremtidig virksomhed. 
 

10. Eventuelt. 
 

11. Afslutning. 

 
Ad 3) Protokol vil være til gennemsyn fra kl. 17:30.  

                                  Spørgsmål til protokollen behandles under dette punkt. 

Ad 6) Forslag til behandling, skal være formanden i hænde senest 
           onsdag den 31.januar 2024, jfr. HI´s vedtægter § 8. 
 
Forslag skal altid offentliggøres inden generalforsamlingen. Jfr. HI´s vedtægter § 8. 
 
 
Tony Kim Andersen 

Formand. 
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Der blev budt velkommen af formanden. 
 

1. Valg af dirigent. 
 

John Pagh blev valgt som dirigent.  

Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var indkaldt ifølge HI`s vedtægterne. 

 

2. Valg af sekretær. 
 

Lars Modig blev valgt. 

 

3. Protokol. 
 

Protokollen var fremlagt til gennemsyn i lokalet ½ time før generalforsamlingen. 

Ingen bemærkninger til protokol. 

Enstemmigt vedtaget. 

 

4. Beretning. 

 

Der henvises til den udsendte skriftlige beretning. 

Kim Møller spørger ind til brugerbetaling i Golf da der er sat et max beløb på betaling fra HI, er det 

ikke uretfærdig når der kun er 2 stævner og Fx fiskeafdelingen deltager i flere aktiviteter. 

John: Der er en max. betaling pr. løb/stævne på hvor meget HI betaler som er blevet vedtaget af 

bestyrelsen. 

Det står under dækning af omkostninger og i referatet fra bestyrelsesmøde fra den 11. oktober 

2023. 

 

Beretningen er vedtaget med 13 stemmer for og 1 undlader at stemme. 

 

5. Regnskab 2023. 

 

Kassereren konstaterede at der var udleveret eller udsendt en kopi til alle medlemmerne af 

regnskabet.  

Regnskabet og Kassebeholdning blev gennemgået af kassereren punkt for punkt. 

Regnskabet for 2023 blev derefter enstemmigt godkendt. 

 

6. Indkomne forslag. 

 

Der er ikke kommet nogle forslag til dette punkt. 

 

7. Budget.  
 

Willie Nordal Jensen fremlagde budgettet for 2024, alle afdelingsleder har fået en kopi og der har 

ikke været nogle indvendinger. 

Kim Møller: Hvordan kan det være der er et overskud på 2000 Kr. på Ellebjerg konto. 

Willie Nordahl Jensen: Bruger betaling af DJ pens for brug af lokalerne, skinnecyklerne betaler 

halvdelen af udgifterne til alarm og renovation. 
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Kim Møller: Badminton budgettet leje af baner. 

Per Nielsen: E-sport er ikke i Budgettet. 

John Nielsen: Næste år vil det blive lagt i budgettet, da vi ikke kan have en afdeling uden et 

budget. 
 

Kontingent forbliver uændret på 37.-kr. for aktive medlemmer og 8.-kr. for passive medlemmer Pr. 

måned. 
 

Budgettet er taget til efterretning.  

 

8. Valg. 
 

a: Valg af kasserer for 2 år. 

    Willie Nordahl Jensen, blev valgt.    

b: Valg af 1 bestyrelsesmedlem for 2 år. 

    John L. Nielsen, blev valgt. 

c: Valg af 1 bestyrelsesmedlem for 2 år. 

    Claus Farver, blev valgt. 

d: Valg af 2 bestyrelsessuppleanter 1 år   

   Lars Pfeiffer Sørensen & Kent Böye, blev valgt.       

e: Valg af 1 revisor for 2 år. 

    Finn Emil Hansen, blev valgt, 

f: Valg af 1 revisorsuppleant for 2 år. 

    Kim Møller, blev valgt. 

Generalforsamlingen valgte at vælge Lars Pfeiffer Sørensen til en post som bestyrelsessuppleant, 

bestyrelsen tager kontakt Lars Pfeiffer Sørensen og høre om han ønsker at blive genvalgt og hvis 

ikke fortsætter vi med en (Kent Böye) bestyrelsessuppleant i år. 

Efterfølgende har Lars Pfeiffer Sørensen tilkendegivet at han ønsker at fortsætte som 

bestyrelsessuppleant. 

 

9. Fremtidig virksomhed. 

 

Vi har haft oppe at vende på vores bestyrelsesmøde - Løbeafdelingen har en masse på bedding 

Det er lidt svært, det skulle gerne være en fælles indsats fra bestyrelse og Afdelingsleder. 

John Pagh: Det er en general afmatning i firmaidræt og nye tiltag fra Københavns kommune, 

angående betaling for leje af fataliteter.  

John Nielsen: De nye ansatte er jo kun ansat kort i firmaerne, vi er ikke gode nok til at fange de 

nye ansatte. 
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10. Eventuelt. 

 

Per Nielsen: Nu tænkte jeg på vores lokaler, om vi skal blive eller? 

Der blev talt om hvem der ejer bygning og udenomsarealer. 

Kim Møller: Se i vores vedtægter om hvordan man indkalder til generalforsamling og få det rettet 

til. 

 

11. Afslutning. 
 

Formanden takkede for god ro og orden og en stor tak til John Pagh som dirigent for god styring af 

generalforsamlingen og et stort tillykke til genvalgene og nyvalgte til diverse poster. 

Herefter blev der udråbt et leve for Hovedstadens Jernbane-Idræt.  

 

 

Sekretær 

Lars Modig 

 

 

 

tirsdag den 14.febuar 2024. 

 

 

 

                    _______________                 _______________                 _______________ 

                           Formand.                                 Sekretær.                 Dirigent. 
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